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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2019/20:1470 Kompensation till yrkesfisket till följd av coronapandemin

Ministerrådet beslutade den 22 april att stötta yrkesfisket till följd av att 
coronapandemin har gjort att efterfrågan på fisk och skaldjur har minskat. Detta 
har medfört kraftigt försämrade priser, vilket har lett till att flera nu avstår från 
att fiska. 

För att stötta fiskarna beslutade EU därför att medlemsstaterna kan ge stöd till 
stillaliggande fiskefartyg. Stödet skulle till 75 procent finansieras av EU medan 
medlemsstaterna skulle stå för resten. En förutsättning för detta är dock att det 
faktiskt avsätts nationella medel. Detta har redan skett i många medlemsstater, 
och i vår närhet är även Danmark och Finland på gång. Men Sverige tvekar, 
trots att vår fiskeminister faktiskt röstade för förslaget i ministerrådet.

Om inget händer snart innebär det att regeringen är med och betalar ersättning 
till andra länders fiskare, samtidigt som det svenska fisket inte får någonting. 
Regeringen är ofta mån om att i ord framhålla fiskets betydelse, men när det 
kommer till kritan backar man.

Med hänvisning till detta vill jag fråga statsrådet Jennie Nilsson:

 

Kommer statsrådet att möta den nationella medfinansiering som EU-beslutet 
kräver för att stötta yrkesfiskare som har drabbats av coronapandemin, och om 
inte, vilka är skälen för att avstå? 

………………………………………

Betty Malmberg (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-06-02
Besvaras senast
2020-06-10 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


